
 

 

 
 

 

 

 

 

 

Møde i Hyldespjældets Byggeudvalg 
25. oktober 2018 klokken 17.30-18.30 (mulighed for spisning i cafeen fra 17.00) 

Deltagere: 
 
Fra Hyldespjældet:  
Vinie Hansen (afdelingsbestyrelsen), Per Zoeffmann Jensen (afdelingsbestyrelsen), Sif 
Enevold (afdelingsbestyelsen), Christian Birk Hansen (beboervalgt og redaktion 
hyldenet.dk), Henrik Hansen (redaktion hyldenet.dk), Povl Markussen (GMU), Janne 
(beboervalgt og administrator af Hyldespjældets facebookside), Gitte-Elise Klausen 
(UAU), Peter Kristensen 

Fra BO-VEST:  
Ann-Sofie Nielsen 

 

Referat 
 
1) Godkendelse af dagsorden 
Mødet indledtes med, at vi besluttede at starte med punkt 4, mens 
præsentationen, som skulle bruges ifm. de øvrige punkter, blev gjort klar.  
 
4)Planlægning af nyt møde i januar 
Det planlagte møde i byggeudvalget 27. november obesluttedes aflyst. BO-
VEST forventer først svar fra Landsbyggefonden med udgangen af 2018, og 
der er derfor ikke behov for et møde inden da.  
Det blev besluttet at næste mødes holdes 22. januar klokken 17-18.30 med 
indledende spisning i cafeen.  
 
2) Præsentation af udkast til kommunikationsplan 
Ann-Sofie præsenterede et udkast til en kommunikationsplan for 
Hyldespjældets renovering. Kommunikationsplanen følger BO-VEST’s koncept 
for byggekommunikation, med den lokale tilpasning, at der i stedet for 
halvårlige byggeaviser foreslås, at lave løbende nyhedsvideoer som kan deles 
på Hyldespjældets facebook.  
 
Den digitale kommunikation er et supplement til trykte nyhedsbreve, der 
omdeles i boligområdet og informationsmøder. 
 
Kerne i kommunikationen er renoveringshjemmesiden, hvor man altid skal 
kunne finde den nyeste information – også den der er omdelt i boligområdet.  
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Endelig er der også indtænkt pressearbejde og opslag på BO-VEST’s sociale 
medier om renoveringen. Formålet er her at skabe synlighed lokalt i  
Albertslund og i byggebranchen omkring renoveringen.  
 
Ann-Sofie sender kommunikationsplanen til byggeudvalget.  
 
3) Præsentation af renoveringshjemmeside 
Ann-Sofie præsenterede Hyldespjældets renoveringshjemmeside 
hyldespjældet-renovering.dk. 
Byggeudvalget godkendte med enkelte rettelser til de valgte billeder og tekst 
siden. Hjemmesiden kan løbende tilpasses og redigeres, og byggeudvalget 
opfordredes til løbende at melde eventuelle forbedringsforslag til Ann-Sofie.  
 
Under præsentationen oplevede vi problemer med at tilgå hyldespjældet-
renovering.dk direkte fra en apple-enhed. Ann-Sofie undersøger hvad 
problemet er, og sørger for, at det fejlen bliver rettet.  

Evt. 
Den var intet til eventuelt.  

 


